
Mondelinge vragen Openbaar vervoer in de zuidelijke binnenstad van Utrecht 

tot juli 2017 

 

Vanaf 21 november zijn, vanwege de herinrichting van het Domplein, de 

haltes Domplein, Hamburgerstraat, Catharijne Convent en 

Universiteitsmuseum opgeheven. Buslijn 2 rijdt tot en met 2 juli letterlijk niet 

meer door de binnenstad, maar alleen om de binnenstad over de Maliesingel. 

 

In antwoord op de door de SP gestelde vragen in de Utrechtse raad 

kwalificeerde het Utrechtse college van B&W deze situatie als onacceptabel 

voor de bewoners van de Zuidelijke binnenstad, waar bijvoorbeeld ook het 

Bartholomeus Gasthuis zich bevindt. Wethouder van Hooijdonk zegde toe zo 

spoedig mogelijk samen met de Provincie naar een oplossing te zoeken. 

 

‘Zo spoedig mogelijk’ is echter een behoorlijk rekbaar begrip. Vandaar ook 

aan de Gedeputeerde enkele vragen: 

 

1. Vindt het college de gekozen omleiding acceptabel voor de bewoners 

in de zuidelijke binnenstad? Zo ja, waarom? 

2. Heeft het college contact gehad met U-OV over de gekozen 

omleidingsroute en de keuze om geen alternatief in de vorm van een 

pendelbusje voor de genoemde opgeheven haltes in te stellen? 

3. Is het college bereid om in overleg te treden met U-OV om met een 

betere oplossing te komen voor de ontsluiting van de zuidelijke 

Binnenstad tot aan de zomervakantie 2017, bijvoorbeeld door het 

tijdelijk doortrekken van Lijn 14? 

4. Zo ja, kan het college hierover zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk de 

2e week van januari 2017 uitsluitsel geven? 

 

 


